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Vern er avgjørende

▪ Viktig for natur- og opplevelses
kvaliteter

▪ Befolkningsvekst – arealkonflikter

▪ Planter og dyr trenger
sammenhengende naturområder

▪ Rikt naturfangfold-store gevinster



v

Jobber for å bedre situasjonen

▪ Nordre Follo anerkjenner at vi har 
en naturkrise.

▪ Vi jobber aktivt for å bidra til å 
bedre situasjonen. 

▪ Bruker flere virkemidler, som å 
vedta arealnøytralitet og å bidra 
til å utvikle metodikk for areal- og 
naturregnskap.



v

Sårbart på lang sikt

▪ Kommuneskogene driftet skånsomt 
siden 1986

▪ Vern og friluftsliv bærende 
grunnlag

▪ Driftsformen basert på politisk 
vedtak

▪ Gjelder til neste vedtak fattes. 

▪ Sårbart med tanke på langsiktig 
ivaretakelse av det 
naturmangfoldet som finnes i vår 
del av Østmarka, Krokholmarka.



v

Arealendring, utbygging og 
skogbruk

▪ Arealendringer er viktig årsak til tap av 
naturmangfold

▪ Utbygging og skogbruk - viktigste typer 
arealendring

▪ Markaloven gir noe beskyttelse mot 
bygge- og anleggstiltak – ikke mot 
skogsdrift.

▪ Kommunen har hatt flere krevende 
saker 



v

Positive til vern og verneområde.

Noen sentrale hensyn vi vil se spesielt på

▪ Områder mye brukt som 
friluftsområder sommer- og vinter.

▪ Skånsom bruk av Marka 

▪ Avveining mellom vern og friluftsliv 

▪ Vedlikehold av skiløyper og sykkelstier



v

Ønsker Nasjonalparksenter velkommen

▪ Nordre Follo kommune er positiv til vern av Østmarka og at også 
Nordre Follo kommunes eiendom i Krokholmarka omfattes av et 
fremtidig verneområde. 

▪ Området ved Krokhol golfbane – god lokalitet for et eventuelt 
nasjonalparksenter. 

▪ Nordre Follo kommune ønsker velkommen et senter for formidling 
og økt kunnskap om dette unike og viktige naturområdet. 

▪ Krokhol er et godt utgangspunkt for turgåere og andre som ønsker 
å oppleve Østmarkas særegenhet, flotte og verdifulle natur.




